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Zápis z 2. zasedání zastupitelstvo a obce Ráječko, které se konalo dne 20. prosince 2022  

v 18.00 hodin ve staré škole v Ráječku  

 

Zápis z 2. zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE RÁJEČKO  

 
Pořadové číslo ZO 

Ráječko: 
2. Datum konání: 20.12.2022 

 

Zápis provedl(a): Lucie 

Menšíková   

Začátek jednání: 18:00 hodin 

Místo konání: Stará škola  Konec jednání: 19:00 hodin  

Přítomni: Miroslav Havlíček, Pavel Henek,  Nataša Hudcová, Pavel  

Kouřil, Tomáš Matyšek, Jaroslav Martének, Zdeněk Menšík, 

Marcel Mokrý, Zdeněk  Nečas, Hana Průchová, Vít Rajtšlégr, Jan 

Sehnal, Kateřina Sehnalová, Jiří Škaroupka, Michal Wutka. 

Omluveni:  -- 

Nepřítomni: -- 

Ověřovatelé: Jan Sehnal,  Tomáš Matyšek  

 

 

 

Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu.  
Na začátek pan starosta upozornil, že průběh zasedání je nahráván. 

Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 

128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na 

úřední desce Obecního úřadu Ráječko zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dní a byla 

hlášena obecním rozhlasem.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných zastupitelů konstatoval, že je přítomno 15 členů 

zastupitelstva obce Ráječko, tudíž je  zastupitelstvo  usnášení schopné.  

 

Zapisovatelkou je určena paní Lucie Menšíková. 

 

Starosta konstatuje, že zápis z ustavujícího  zasedání zastupitelstva obce byl řádně sepsán a je 

se všemi přílohami uložen na obecním úřadě k nahlédnutí. Zápis je také zveřejněn na 

internetových stránkách obce na www.rajecko.cz.  

Kontrolu zápisu z minulého zasedání provedli ověřovatelé  pan Pavel Kouřil a  Pavel Henek  

bez připomínek, zápis ověřili a stvrdili svým podpisem.  

 

Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu pana Jana Sehnala a pana Tomáše Matyška.     

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo jiný návrh na ověřovatele zápisu.  

 

Došlo k hlasování o ověřovatelích dnešního zápisu.  

viz usnesení č. 1/2 - Výsledek hlasování:       Pro:13  Proti: 0 Zdrželi se: 2 

 

 

 

 

 

http://www.rajecko.cz/
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Program:  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh programu dnešního zasedání ve znění:  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Rozpočet obce na rok 2023, střednědobý výhled rozpočtu 2023-2025  

4. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2023 

5. Bytový dům Ráječko  

6. Pošta, různé, interpelace 

7. Usnesení 

8. Závěr  

 

Předsedající vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký pozměňovací návrh či nějakou 

připomínku k návrhu programu.  

 

 Pan starosta navrhuje provést úpravu programu tak, aby byl program v tomto znění / změny 

jsou uvedeny kurzívou a tučně) :  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2023 

4. Rozpočet obce na rok 2023, střednědobý výhled rozpočtu 2023-2025  / prohodit  body 

3 a 4- nejprve projedná zastupitelstvo  žádosti o dotace a poté rozpočet.  

5. Bytový dům Ráječko  

6. Jednací řád – nový bod  

7. Volba předsedy kontrolního výboru zastupitelstva obce  - nový bod  

8. Pošta, různé, interpelace 

9. Usnesení 

10. Závěr  

 

Starosta dal hlasovat o návrhu programu s navrženou změnou.  

Viz usnesení č. 2/2 - Výsledek hlasování:    Pro:  15 Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

 

Starosta předal slovo předsedovi finančního výboru panu Jaroslavu Marténkovi,,aby přednesl 

zprávu o jednání finančního výboru. Pan Martének, sděluje, že finanční výbor se sešel 

30.11.2022,  finanční výbor se na tomto  jednání zabýval  přípravou  návrhu rozpočtu obce, 

finanční výbor detailně  probral všechny položky rozpočtu, jak příjmové, tak výdajové. 

Finanční  výbor se zabýval i tím, zda obec a v jakém rozsahu bude  poskytovat dotace pro 

veřejně prospěšné organizace – spolky. Všem až na dvě žádosti  finanční výbor doporučil 

vyhovět. Žádosti spolku SK Olympia a RDR Akademie doporučil finanční výbor vyřadit.   

Žádosti těchto dvou spolků byly nejen podány po termínu , ale  také nejsou řádně odůvodněné. 

Jde o významné spolky.  Tyto spolky si zaslouží podporu stejně jako ostatní spolky, kterým se 

dnes nebo na schůzi rady vyhoví.  V rozpočtu obce je vytvořena  rezerva na dotaci pro tyto dva 

spolky. Bylo by vhodné, aby tyto spolky co nejrychleji požádaly o vydání nového programu 

pro poskytování dotací, aby mohly podat žádost  do nově vyhlášeného programu. Bude nutné 

vyhlásit nový program. Je nabízeno poradenství k podání nové žádosti    
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Pan Martének konstatoval, že pokud bude dnes vznesen nějaký pozměňovací návrh k rozpočtu 

tak zastupitelstvo očekává kvalifikované návrhy na změnu rozpočtu, pokud by byla navržena 

změna výdajové položky, tak tako  změna musí doprovázet i  informace o příjmové nebo 

výdajové  položce, která bude také upravena, aby rozpočet byl vyrovnaný.  

Starosta vyzval zastupitele, zda někdo má nějakou připomínku či dotaz ke zprávě o činnosti 

finančního výboru. 

viz usnesení č.3/2 – výsledek hlasování:       Pro:14   Proti: 0  Zdrželi se: 1 

 

      

Všichni zastupitelé obdrželi zprávu z usnesení schůzí rady  obce, které se konaly  od 

ustavujícího  zasedání zastupitelstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda má někdo 

nějakou připomínku ke zprávě ze schůzí rady obce. Zastupitelstvo  bere zprávy  na vědomí. 

viz usnesení č.4/2 – výsledek hlasování:       Pro:15   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

 

3. Žádosti o neinvestiční dotace na rok 2023 z  rozpočtu obce  
Zastupitelé obdrželi s materiály na jednání žádosti spolků o dotaci na činnost na rok 2023:  

 

 

Rekreační sporty Ráječko ve výši 60 000,-Kč – žádost  obsahuje všechny předepsané 

náležitosti, žádost obsahuje žádné odůvodnění, položky rozpočtu jsou rozčleněné na dv : 1.  

pořádání sportovních a kulturních akcí + provozní náklady spolku 20 000,- a 2. obsahuje údržbu 

a opravu objektů v areálu spolku ve výši 40 000,- . Sportovní a kulturní akce a údržba jsou 

podrobně rozepsané  v účelu dotace – údržba pronajatého  areálu ( spolek platí každoročně obci 

Ráječko nájemné ve výši 4000,- Kč, skladů, přístřešku a zázemí spolku. V roce 2023 plánuje 

spolek dokončení prostoru pro akce a setkávání, konkrétně dokončení posezení, zadní stěny a 

zábradlí + založení lesní knihovny pro kolemjdoucí, dále dle finančních možností je v plánu 

vybudovat zábradlí na mostě k toaletám.  

Starosta vyzval  zastupitele, zda mají dotaz k žádosti spolku Rekreační sporty.  

Starosta dal hlasovat o usnesení:  Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro 

spolek Rekreační sporty Ráječko na rok 2023 ve výši 60 000,- Kč, schvaluje uzavření 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace po provedené řádné  kontrole závěrečného 

vyúčtování dotace obdržené v roce 2022,  jejímž výsledkem bude potvrzení správnosti použití 

dotace.   

viz usnesení č.5/2 – výsledek hlasování:       Pro: 15  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

Kynologický klub  Ráječko ve výši 80 000,- Kč – žádost  je podaná a vyplněna v pořádku, 

obsahuje všechny stanovené údaje.  Rozpočet je rozčleněn  do 7. položek.   

1. Úhrada nákladů na elektrickou  energii a vodu: 17.000,- Kč 

2. Benzín a olej pro provoz sekacího traktoru: 10 000,- Kč 

3. Spotřební  materiál pro provoz  a celkovou údržbu sekacího traktoru a sekaček: 10 000,- 

Kč 

4. Nákup překážek pro agility: 28 000,- Kč  

5. Nákup nářadí a spotřebního materiálu pro provoz a údržbu objektu: 5 000,- Kč 

6. Dláždění pergoly: 5 000,-  Kč 

7. Nákup kynologických pomůcek: 5 000,-  Kč  

Žádost obsahuje rozsáhlé odůvodnění. Žádost bude součástí smlouvy o poskytnutí dotace a 

bude zveřejněna na www.rajekco.cz. 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký dotaz či připomínku  k podané žádosti 

spolku Kynologický klub Ráječko. 

http://www.rajekco.cz/
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Pan Nečas upozorňuje, že v předpokládaných nákladech u položky dláždění pergoly  je uvedeno 

5.0000, což asi není správně. Odpovídá paní místostarostka, že se zřejmě jedná o překlep, že  je 

tam uvedeno o jenu nulu navíc. Starosta odpovídá, že kynologové budou vyzváni, aby žádost 

opravili- tj. aby byla škrtnuta jedna nula.  

Starosta dal hlasovat  o usnesení: Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro 

spolek Kynologický klub Ráječko na rok 2023 ve výši 80 000,- Kč, schvaluje uzavření 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace po provedené řádné  kontrole závěrečného 

vyúčtování dotace  obdržené v roce 2022,  jejímž výsledkem bude potvrzení správnosti použití 

dotace. 

viz usnesení č.6/2 – výsledek hlasování:       Pro: 15  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

 

Dále v materiálech zastupitelé obdrželi žádosti spolků SK Olympia a RDR akademie, tyto 

žádosti musela rada doporučit k vyřazení z důvodu pozdního dodání. I kdyby byly žádosti  

podané  v řádném  termínu, 15.10.2022 ( stejný  termín byl i v roce 2021), tak shodně  jako 

loňský rok by je nemohlo  zastupitelstvo schválit, protože jsou  nedostatečné,  zvláště žádost 

SK Olympia nemá rozpočet  rozdělen na jednotlivé  položky a žádost neobsahuje  odůvodnění.   

V roce 2021 také nebyla žádost na prosincovém jednání zastupitelstva schválena, byla 

schválena až v březnu 2022.  

Pan starosta otevřel rozpravu k tomuto tématu.  

 

Pan Mokrý vznáší dotaz, zda je možné termín urychlit, zda by bylo možné udělat zastupitelstvo 

v únoru.  

Starosta odpovídá, že samozřejmě může být zasedání zastupitelstva  svoláno dříve. Bude záležet 

na tom, kdy rada vyhlásí nový dotační program.  Konstatoval, že  program pro poskytování 

individuálních dotací  může vyhlásit rada, poté musí být  dle platné legislativy  zveřejněn na 

úřední desce po dobu 30 dnů, než je možné podávat žádosti o dotaci z tohoto programu.  

Starosta vyzval zastupitele k podávání  podnětů, co by měl nový program obsahovat. 

Podmínkou bude samozřejmě řádné dodání vyúčtování dotace za rok 2022. 

Žádný jiný dotaz již  vznesen nebyl ani neproběhla žádná diskuze.  

viz usnesení č. 7/2  – výsledek hlasování      Pro: 12  Proti:0  Zdrželi se: 3 

 

 

 

4. Rozpočet obce na rok 2022 

 

Projednání návrhu  rozpočtu na rok 2023 
Všichni zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu obce na rok 2023 v třídění na paragrafy  i v 

položkovém znění. Návrh rozpočtu je zpracovaný v třídění podle rozpočtové skladby na 

jednotlivé paragrafy, vyjadřuje závazné ukazatele, jimiž se výkonné orgány obce při 

hospodaření musí řídit. Návrh rozpočtu obsahuje i údaj o skutečném čerpání a plnění rozpočtu 

v roce 2022. Návrh rozpočtu byl v souladu s ustanovením zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění pozdějších předpisů zveřejněn na 

elektronické  úřední desce obecního úřadu od 1. 12. 2022 do dnešního dne tj. 20. 12. 2022. 

Návrh rozpočtu byl projednán na jednání finančního výboru a rady obce. K projednání návrhu 

rozpočtu byl svolán pracovní seminář, kde měli zastupitelé dostatečný prostor na dotazy 

k návrhu rozpočtu, na semináři byly podrobně představeny a vysvětleny investiční záměry 

obsažené v rozpočtu na rok 2023.  

Finanční výbor i rada doporučují návrh rozpočtu schválit.   
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Starosta konstatuje, že rozpočet na rok 2023 je sestaven v třídění podle rozpočtové skladby na 

jednotlivé paragrafy: 

Rozpočtované  příjmy: 32 648 000,-  Kč,  

Rozpočtované Výdaje: 32 648 000,-  Kč. 

 

Přebytek hospodaření není v návrhu rozpočtu zapojen, s tím, že skutečná výše přebytku 

hospodaření k 31. 12. 2022 bude zapojena do rozpočtu v průběhu roku 2023 rozpočtovým 

opatřením.  

Starosta doplňuje, že při sestavování  návrhu rozpočtu  bylo vycházeno z predikce daňových 

příjmů. Dále byly zapojeny příjmové a výdajové položky dle plánu a dle skutečnosti z roku 

2022.  

 

Starosta vyzval zastupitele, zda mají nějaké připomínky k návrhu rozpočtu a otevřel rozpravu. 

 

Pan Henek vznesl dotaz, zda je povinnost mít vyrovnaný rozpočet. Odpovídá starosta obce, že 

povinnost mít vyrovnaný rozpočet není. 

viz usnesení č.8/2 – výsledek hlasování          Pro:14    Proti: 1 Zdrželi se: 0 

 

 

Projednání střednědobého  výhledu rozpočtu 2023-2025   

Zastupitelé s materiály  obdrželi návrh střednědobého výhledu  rozpočtu na roky 2023-2025. Je  

to plánovací dokument, zastupitelstvo musí vzít tento dokument na vědomí ze zákona č. 

250/2000 Sb.  

viz usnesení č. 9 /2 – výsledek hlasování          Pro: 13   Proti: 0  Zdrželi se: 2 

 

 

5. Bytový dům Ráječko  

Zastupitelé obdrželi  s  materiály investiční záměr na výstavbu bytového domu.  

Starosta  okomentoval projekt, který obec dlouhodobě připravuje. Nyní je doba, kdy by bylo 

vhodné vyslovit názor, zda zastupitelstvo tento projekt podporuje nebo ne. 

V investičním záměru je projekt popsán podrobně, proto starosta vyzval zastupitele k dotazům.  

 

Paní Nataša Hudcová vznáší dotaz, kolik bytový dům obsahuje bytů a kolik je pečovatelských. 

Starosta odpovídá, že dům obsahuje 23 bytů a dodává,   že kdo bude mít zájem, tak si 

pečovatelskou službu objedná.  Nejedná se o klasický  dům důchodců, jedná se o bytový dům, 

kde budou bydlet soběstační lidé. Byty jsou bezbariérové, většina je  1+ kk a některé jsou 

navrženy jako 2 + kk. Celý dům je řešen jako pasivní, velmi šetrný k životnímu prostředí. Pan 

starosta provedl průzkum, jakou výši úrokové sazby  můžou banky  obci nabídnout.  

 

Paní Nataša Hudcová vznáší dotaz, pokud byty nebudou obsazeny pro občany s potřebou 

pečovatelské služby, tak  jak obec s těmito byty naloží, zda  např. bude obec byty prodávat nebo 

pronajímat na dobu určitou?  

Odpovídá pan starosta, že za něho by obec neměla byty prodávat. Část bytů by měla být  

financována  z dotací, kde je podmínka pro obsazení bytů – kým a v jakém čase.  Jak budou 

byty užívány a obsazovány, záleží na rozhodnutí  obce a  na podmínkách poskytovatele  

případných  získaných dotací.  Starosta konstatuje, že prioritně je záměr obsazovat byty 

ráječkovskými občany.  
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Pan Mokrý vznáší dotaz, zda bylo v projektu  uvažováno o fotovoltaice? Odpovídá pan starosta, 

že v době projektování se rekuperace s tepelným čerpadlem jevila  jako dostačující a proto 

fotovoltaika naprojektována není.    

 

 

Starosta dal hlasovat o usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  záměr výstavby bytového domu 

a bere na vědomí  investiční záměr.  

 

viz usnesení č.10/2 – výsledek hlasování          Pro:15    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

6. Jednací řád zastupitelstva obce  

 

Tento bod byl zařazen na podnět pana Pavla   Henka a starosta mu tímto předal slovo. 

Pan Henek okomentoval svůj návrh. Uvedl, že stručně již k tomu napsal v e-mailu. 

K prvnímu  návrhu, aby do jednacího řádu bylo zakomponováno, že zastupitelstvo se bude 

scházet jednou za 2 měsíce, ho  vedlo to, že když se ho občané zeptají na ulici na „něco“  a  on 

o tom nic neví, tak může buďto odkázat na obecní úřad, čímž by však popřel funkci zastupitele, 

anebo říct, aby se přišli zeptat na zastupitelstvo.  

 

K návrhu tajné volby uvedl, že někdy může na zastupitelstvu nastat situace, kdy se bude 

projednávat nějaká choulostivá záležitost a třeba by některý zastupitel nechtěl, aby ostatní 

věděli, jak hlasoval.  

 

Slovo si vzal pan starosta, sděluje, že dle něho je první  návrh  pana Henka  zbytečný. Normální 

postup je ten, pokud něco  zastupitel neví, tak může  zavolat  na úřad a zjistit to, anebo opravdu 

občana odkázat na obecní úřad.  Na ulici potkáváme občany všichni, vysvětlujeme jim  věci, co 

je zajímá.  Nemyslí si, že někdo bude čekat až na jednání zastupitelstva.  Sděluje zastupitelům, 

že pokud bude mít někdo zájem svolat zastupitelstvo dříve a bude k tomu řádný důvod, tak 

zasedání zastupitelstva samozřejmě svolá i dříve.  

 

Druhý návrh  pana Henka  je dle názoru pana starosty  úplně zbytečný,  jednací řád  

zastupitelstva obce Ráječko tajnou volbu umožnuje. Před každým hlasováním  může každý 

zastupitel navrhnout tajnou volbu. 

 

Starosta dal hlasovat o  návrzích pana Henka   jednotlivě.  

Návrh č. 1 – scházení se zastupitelstva jednou za  2 měsíce. 

viz usnesení č.11 /2 – výsledek hlasování          Pro:3    Proti: 9  Zdrželi se: 3 

 

Návrh č. 2 - tajné hlasování. 

viz usnesení č.12 /2 – výsledek hlasování          Pro:2    Proti: 11  Zdrželi se:2 

 

Změny  v jednacím řádu nebyly přijaty.  

 

7. Volba předsedy kontrolního výboru zastupitelstva obce  

 

Starosta vyzývá zastupitele, zda mají návrh na předsedu kontrolního výboru.  

Paní místostarostka navrhuje do funkce předsedy kontrolního výboru pana Michala Wutku. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. Předsedou kontrolního výboru byl zvolen pan Michal Wutka.  

 

viz usnesení č.13 /2 – výsledek hlasování          Pro: 9    Proti: 1  Zdrželi se: 5 
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8.  Pošta, různé, interpelace 

 

Stanovení inventarizační komise k provedení inventarizace majetku obce k 31. 12. 2022 
Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce schválit  složení inventarizační komise  majetku obce 

k 31.12.2022 : předsedkyně : Kateřina Sehnalová, členové: Pavel Kouřil, Zdeněk Nečas , Roman Hanák,  

Jiří Neoral, Lucie Menšíková, Ivana Zapletalová.  Rada obce schvaluje plán inventur k provedení 

inventarizace majetku k 31.12.2022. 

 

Pan Nečas vznáší dotaz, jaký je  termín k provedení inventarizace.  

Odpovídá paní Místostarostka, že termín je 31.1.2023. 

viz usnesení č. 14 /2– výsledek hlasování       Pro:15  Proti: 0   Zdrželi se: 0 

 

 

Starosta dal prostor zastupitelům  v bodě Různé. 

 

 

Pan starosta navrhuje termíny zasedání Zastupitelstva obce Ráječko v roce 2023:  

8.3 ; 6.6 ; 7.9.; 7.12. 

 

Pan Henek konstatuje, že zastupitelstvo musí  být jednou za 3 měsíce, což od 6.6 do 7.9. není 

splněno. 

Paní místostarostka navrhuje, že místo 6.čevrna může být   zasedání zastupitelstva 7. června.  

 

Paní Hudcová  sděluje, že se dívala na úřední desku na stránkách obce  a  našla tam  chyby 

v uvedených titulech,  jménech a příjmeních zastupitelů.  

Dále se ptá, zda  občané souhlasí s tím, že na úřední desce jsou zveřejňována smuteční 

oznámení. Paní místostarostka odpovídá, že ano, že  je souhlas vyžadován. Paní Hudcové se 

nelíbí, že parte na úřední desce visí, i když už proběhl pohřeb. Odpovídá paní místostarostka, 

že to  není nic  proti ničemu, nic to nezakazuje. Ba naopak občané se dotazovali, proč není parte 

zveřejněné, zajímají se.  Paní  Hudcová uvádí, že je to její připomínka. 

 

Pan Marcel Mokrý informuje, že na stránkách  RDR Akademie byla ukončena sbírka na 

nemocného chlapečka ze Spešova, který je členem RDR Akademie a  kde RDR Akademie 

vybrala částku  266 000 Kč, kterou odeslala rodině.  

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký příspěvek do bodu různé, nestalo se tak 

a  zasedání bylo v 19.00 ukončeno.  
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9. Usnesení z 2. zasedání zastupitelstva obce Ráječko  

 

Usnesení ZO Ráječko č .12   Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu z jednání 

zastupitelstva obce Ráječko ze dne 20.12.2022  pana Jana Sehnala a pana Tomáše Matyška.   

 

Usnesení ZO Ráječko č. 2/2 

Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního zasedání tj. 20.12.2022 s navrženou změnou. 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

3. Žádosti spolků o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce v roce 2023 

4. Rozpočet obce na rok 2023, střednědobý výhled rozpočtu 2023-2025   

5. Bytový dům Ráječko  

6. Jednací řád  

7. Volba předsedy kontrolního výboru zastupitelstva obce   

8. Pošta, různé, interpelace 

9. Usnesení 

10. Závěr  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 3/2 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o jednání finančního výboru zastupitelstva obce.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 4/2 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy ze schůzí rady obce.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 5 /2 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro spolek Rekreační sporty Ráječko 

na rok 2023 ve výši 60 000,- Kč, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

po provedené řádné  kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené  v roce 2022,  jejímž 

výsledkem bude potvrzení správnosti použití dotace.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 6/2 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro spolek Kynologický klub Ráječko 

na rok 2023 ve výši 80 000,- Kč, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

po provedené řádné  kontrole závěrečného vyúčtování dotace obdržené v roce 2022,  jejímž 

výsledkem bude potvrzení správnosti použití dotace. 

 

Usnesení ZO Ráječko č.7 /2 

Zastupitelstvo obce  vyřazuje  žádosti o poskytnutí  neinvestiční dotace  z rozpočtu obce 

Ráječko na rok  2023 spolků SK Olympia Ráječko  a  RDR  Akademie z důvodu nesplnění 

podmínek vyhlášeného Programu pro poskytování  dotací.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 8 /2 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2023ve výši:  

Rozpočtované  příjmy: 32 648 000,-  Kč,  

Rozpočtované výdaje: 32 648 000,-  Kč. 

 

Usnesení ZO Ráječko č. 9/2 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2023-2025. 
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Usnesení ZO Ráječko č. 10/2 

Zastupitelstvo obce schvaluje  záměr výstavby bytového domu a bere na vědomí  investiční 

záměr.  

 

Usnesení ZO Ráječko  č. 11 /2  

Zastupitelstvo  obce neschvaluje změnu v jednacím řádu zastupitelstva obce – aby se 

zastupitelstvo  scházelo nejméně jednou za 2 měsíce.  

 

Usnesení ZO Ráječko  č. 12 /2  

Zastupitelstvo obce neschvaluje změnu v jednacím řádu zastupitelstva obce - zařazení 

hlasování tajnou volbou.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 13 /2 

Zastupitelstvo obce volí do funkce předsedy kontrolního  výboru pana Michala Wutku.  

 

Usnesení ZO Ráječko č. 14/2 
Zastupitelstvo obce schvaluje složení inventarizační komise pro provedení inventarizace  

majetku obce k 31.12.2022 :  

Předseda: Kateřina Sehnalová, členové: Pavel Kouřil, Zdeněk Nečas, Roman  Hanák,  Jiří 

Neoral, Lucie Menšíková, Ivana Zapletalová 

 

Závěr  
Starosta konstatuje, že byly vyčerpány všechny body dnešního jednání a zasedání v 19.00 

hod  ukončil. 

  

 

Přílohy zápisu:  

 

1) Presenční listina členů zastupitelstva  

2) Presenční listina občanů   

3) Zveřejněná informace o konání zasedání  

4) Listina prokazující průběh hlasování – jmenovitě  

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

 

Zapisovatelka: Lucie Menšíková:   …………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

Jan Sehnal: ……………………………   dne ………………………….. 

 

 

Tomáš Matyšek : ………………………… dne …………………………… 

 

 

 

……………………… dne: ……………     ………………………….. dne: ……………. 

Kateřina Sehnalová         Vít Rajtšlégr  

místostarostka obce Ráječko        starosta obce Ráječko  
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